
Zápis z 6. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 7. 6. 2012 od 16.00 hod.

Přítomni: 

Bc. Ondřej Pecha

Mgr. Ludmila Štvánová

Mgr. Jan Kalousek

Ing. Jan Vašíček

Mgr. Lukáš Kaucký

JUDr. Lubomír Ledl

Omluveni:

Josef Nosek

Roman Petrus

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ing. Jana Příkopová

Bod 1 Úvod a schválení zápisů z jednání ze dne 13/04/2012 a 18/05/2012

O. Pecha: přivítal členy Výboru na jeho šestém zasedání. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis ze 4. a 5. 

jednání Výboru, který zasedal dne 13. dubna 2012 a 18. května 2012.

Usnesení bylo schváleno.

Bod 2 a 3 Schválení programu a Volba ověřovatele

O. Pecha: obrátil se na místopředsedu Výboru dr. Ledla, zda se ujme ověření. Dále se dotázal 

členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 6. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je pan 

Lubomír Ledl.

Usnesení bylo schváleno.



Bod 4 Projednání projektů 8. výzvy OPPK oblasti podpory 3.1 Rozvoj inovačního 

prostředí a partnerství mezi základnou výzkumu a vývoje a praxí

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila postup schvalování projektů v rámci 8. výzvy oblasti podpory 3.1 Rozvoj 

inovačního prostředí a partnerství mezi základnou výzkumu a vývoje a praxí. Výzva byla 

vyhlášena od 4. května 2011 do 30. června 2011. Celkem bylo přijato 28 projektů, jejichž 

podrobný popis je součástí přílohy č. 1. Příloha č. 2 obsahuje informace o průběhu výběru 

projektů a v příloze č. 3 jsou uvedeny projekty, které prošly hodnocením a měly by být 

schváleny. V rámci této výzvy byla vyhlášena alokace ve výši 100 mil. Kč. K podpoře 

financování je navrženo celkem 10 projektů, které jsou uvedeny v příloze č. 3, za celkových 

94 mil. Kč. Jde o projekty výzkumných ústavů, Akademie věd ČR a Fakultní nemocnice 

v Motole.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů

2. doporučuje schválit navrženou maximální výši způsobilých výdajů projektů na 

základě doporučení EFRR FON

3. doporučuje RHMP odsouhlasit a ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu 

projektů doporučených k financování.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 5 Informace k návrhu pražského operačního programu

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila postup příprav pražského operačního programu. V současné době se velmi aktivně 

pracuje na přípravě budoucího programového období. V říjnu 2011 EK zveřejnila návrhy 

nařízení, které jsou po částech připomínkovány – na těchto připomínkách se hl. m. Praha 

rovněž podílí. Pro následující programové období by Praha chtěla mít jeden multifondový 

operační program (obsahoval by ESF i ERDF), kde by byla řídícím orgánem. Dále je snahou 

změnit míru spolufinancování (v tuto chvíli je navržen 50 % podíl z EU), rozšířit tematickou 

koncentraci a prosadit vhodnou míru flexibility (přesun až 2 % prostředků určených pro méně 

rozvinuté regiony do více rozvinutých regionů, tedy Prahy). Nyní jsou Výboru předkládány 3 

varianty operačního programu – od počáteční nejšířeji zaměřené varianty až po poslední 

nejužší variantu. Poslední varianta byla vytvořena na základě vývoje projednávání 



příslušných návrhů nařízení a dovysvětlujících fischí ze strany EK. Již byl projednán vládní 

materiál, který prozatím počítá s operačním programem pro Prahu.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí variantní řešení pražského operačního programu

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 6 Informace o stavu realizace OPPA a OPPK

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila aktuální stav realizace obou pražských operačních programů. Oba programy patří 

mezi nejúspěšnější v ČR. V OPPA nejsou žádné problémy a čerpání probíhá dle 

harmonogramu. OPPK zatím běží, ale EK pozastavila certifikaci všech programů 

financovaných z ERDF, tedy i OPPK. Pokud nebude certifikace do konce roku spuštěna hrozí 

nesplnění pravidla n+3 a program ztratí část své alokace. V OPPA zbývá vyčerpat cca 283 

mil. Kč a v OPPK cca 1 mld. Kč.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomí informaci o stavu realizace OPPA a OPPK.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

O. Pecha: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání.

Předseda Výboru: Bc. Ondřej Pecha

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: JUDr. Lubomír Ledl

Zapisovatelka: Ing. Jana Příkopová, FON




